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Vragen van het lid Schouw (D66) aan de minister van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport en de staatssecretaris van Economische Zaken over het 
bericht dat Franse wijnen vol gif zitten (ingezonden 26 september 2013). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht «Franse wijnen zitten vol gif»?1 

Vraag 2
Gelden de onderzoeksresultaten van de Franse «consumentenbond» Que 
Choisir ook voor de in Nederland te verkrijgen Franse wijnen? Zo ja, wat zijn 
de risico’s voor de volksgezondheid in Nederland als gevolg van de verontrei-
niging van Franse wijnen met landbouwgif? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Hoe verhoudt de Nederlandse regelgeving zich tot de Franse en welke 
gevolgen heeft dat voor Franse wijnen die in Nederland op de markt 
verkrijgbaar zijn? Welke rol speelt de Nederlandse Voedsel- en Warenautori-
teit (NVWA) hierbij? 

Vraag 4
Welke stappen heeft u ondernomen, of gaat u ondernemen, om te zorgen dat 
de Nederlandse consument geen gezondheidsrisico loopt? 

Vraag 5
Bent u bereid om u in Europees verband in te zetten voor het stellen van een 
maximum aan bestrijdingsmiddelen in wijn? Zo ja, op welke wijze concreti-
seert u deze inzet? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Zijn er meer producten in Nederland verkrijgbaar die een risico vormen door 
gebrekkige regelgeving in het land van herkomst? Zo ja, welke producten 
betreft het en welk beleid voert u op deze producten? Zo nee, waar baseert u 
dat op?

1 «Franse wijnen zitten vol gif», De Standaard, 25-9-2013
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